
 
 
 
  
 
 
 
 
 

Mødenavn og dato 
Deltagere Annie makropoulus, Bettina Hoppe, Morten Simonsen, Tina, Janni Thulin, Lone 

Carlsson, Michael Jensen, Rasmus Hakmann, Nicolai Schlüter 
Referent Nicolai Schlüter 
Fraværende  

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Præsentation af ny afdelingsleder på Tingbakken 
Ref Rasmus præsenterede sig selv og sin baggrund 
2 Budgetopfølgning 
Ref Nicolai fremlagde budgetopfølgningen, der pt peger på at skolen kommer ud af 

skoleåret med et mindre overskud. Skolen har betalt 900.000 til at dække en del 
af kommunens merforbrug på SP-området. 

3 Forventet økonomi kommende skoleår 
Ref Nicolai har foretaget meget foreløbige beregninger. Ud fra de data, der er kendte 

dags dato. Ud fra beregningerne ser det ud til, at skolen for den samme tildeling i 
kommende skoleår som i dette skoleår. Dette på trods af et faldende elevtal. 
Skolen er særligt ramt af en lille årgang. På Tingbakken starter der kun 10 elever 
i 0. klasse pr. 1. august 2021  

4 Gennemgang af principper omkring skoleårets planlægning samt 
timefordelingsplan 

Ref Bestyrelsen forholdt sig til de gældende principper. Og godkendte de 
formuleringer der er nu. Herunder at skolen benytter muligheden for afkortelse af 
skoledagen 

5 Sundhedspolitik 
Ref Bettina har lavet et fint udkast til en sundhedspolitik. Der var en diskussion 

omkring udkastet. Bestyrelsen kom blandt andet ind på:følgende kommentarer: 
 Mere fokus på den mentale sundhed 
 En tydeliggørelse af bevægelse i undervisningen 
 Politikken skal formuleres på en sådan måde, at den kan efterleves ude i 

virkeligheden. Må ikke bare blive en stor skrift tung ting. 
 Digital dannelse 
 Må gerne indeholde tydelige forventninger til forældrene 
 

Bestyrelsen sender deres kommentarer til Bettina, der sammenskriver til nyt 
udkast. 

6 Evt. 
Ref Der skal udarbejdes en ny møderække. Den nuværende holder ikke grundet 

corona. 
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